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50PLUS is in Amstelveen de enige partij gericht op ouderen. Niet de ouderen als bijzaak maar als onderdeel van 

de samenleving. 50PLUS vormt ook de brug tussen jong en oud. 

Raadsdebat 13 maart 2024 - overname grondeigendom en kunstgrasvelden van hockeyvereniging 

HIC en stichting Kunstgras Escapade Beheer (SKEB) 

Het college vraagt de raad om akkoord te gaan met het reddingsplan voor hockeyvereniging HIC en 

daarvoor grote investering te doen en een groot financieel risico te aanvaarden, waarbij schulden 

voor de vereniging worden afgelost, subsidies worden verhoogd, een eenmalig bedrag van ruim 1 

miljoen beschikbaar wordt gesteld, in ruil voor aankoop van de grondpositie, inclusief clubhuis en 

kunstgrasvelden. 

HIC bevindt zich in financieel zwaar weer. Er wordt aangegeven dat de vereniging door verlies aan 

leden en dus contributie en gestegen energiekosten, niet langer in staat is haar financiele 

verplichtingen na te komen. 

Dit reddingsplan zal dit ledenverlies niet stoppen en ook geen invloed hebben op de energiekosten, 

waarmee het onderliggende probleem niet wordt opgelost. Ook nieuwe sponsoren zullen niet op 

basis van dit plan worden aangetrokken. 

Financiele gevolgen gemeente 

Beantwoording van de door D66 gestelde schriftelijke vragen hierover geven ons onvoldoende 

vertrouwen in de overlevenskansen van de vereniging. Prognose, jaarrekening en een concreet plan 

dat een strategie geeft die voldoende vertrouwen geeft dat de vereniging blijft voorbestaan zijn, 

ondanks een concrete vraag daarnaar, niet geleverd.  

 

Mijn fractie is ook zeker nog niet overtuigd dat dit reddingsplan dit gaat garanderen. Ook is blijkbaar 

nog geen overeenstemming bereikt met de eigenaar van het parkeervlak, en wij vrezen dat ook dít 

grote financiële gevolgen zal hebben voor de gemeente. 

Padelgelegenheid 

Wij vinden het ook opvallend dat de gemeente al zo concreet aangeeft dat door AmstelveenSport 

een “integrale, meer passende oplossing voor padel op de Escapade gerealiseerd zal worden”, 

waarna de subsidie aan HIC en de exploitatievergoeding aan AmstelveenSport verlaagd kan worden. 

Op dit moment kan je in Amstelveen al padel spelen bij drie locaties, met samen twaalf padelbanen 

en er zijn meerdere ondernemers die op dit moment op zoek zijn om ook te starten, of uitbreiding 

willen realiseren.  

Is het aan de gemeente om een lans te breken voor padelsport op Escapade? 

Wij vinden het zeker een taak van de gemeente te zorgen dat de maatschappelijke waarde van 

Escapade blijft bestaan voor de amateursport en steunen het principe dat de gemeente dit doet 

door eigenaar van het terrein te worden.  

Tegelijkertijd hebben wij grote twijfels of de vereniging door dit plan gezond overeind kan blijven 

en minder afhankelijk zal worden van het gemeentelijk susidie-infuus. 

Wim Visser 
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